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Niet iedereen vond een foto nodig of wilde met naam en toenaam in de nieuwsbrief of op de 
website genoemd worden. Maar een aantal leden reageerde positief op de vraag om te ver-
tellen waarom ze lid werden van de PvdA en toe te lichten waarom ze de sociaal democratie 
door dik en dun trouw gebleven zijn. Lees de verhalen op de website van de PvdA Zuid-Ken-
nemerland van (in alfabetische volgorde) Els en Emiel van den Berg uit Heemstede, Henk 
Dekker uit Zandvoort, Marie-José De Greef-Nelissen uit Heemstede, Aty de Groot uit Bloe-
mendaal en Wim Leereveld en Marja den Oudsten uit Haarlem.  

 
Met soms een kritische noot, zoals van Marja den Oud-
sten, geboren in een rood nest met een oma die zong in 
de Haarlemse afdeling van “De stem des volks”.  
Ze vertelt: “Als beleidsmedewerker bij het GAK en UWV 
(tot pensionering) zag ik in de negentiger jaren met lede 
ogen hoe de sociale zekerheid werd uitgekleed, ook 
door bewindslieden van de PvdA. Maar ik realiseer me 
dat dit beleid ook het gevolg is geweest van de druk van-
uit VVD en ook CDA. Ik heb vaak verzucht "Jongens laat 
dit kabinet vallen, luister naar de mensen die slachtoffer 
worden van het beleid en kijk naar het resultaat name-
lijk de groei van de tweedeling in de maatschappij".  

 
Ik heb dat geprobeerd duidelijk te maken aan Lodewijk Asscher maar heb nog nooit een re-
actie van hem mogen ontvangen, Dat doet mij zeer. Ook heb ik met Gijs van Dijk hierover 
contact gehad. Ook dit is zonder veel gevolg gebleven terwijl hij mij liet weten dat hij met mij 
verder wilde praten. Ik begrijp dat Kamerleden het heel erg druk hebben, maar goed parle-
mentair werk begint aan de basis namelijk luisteren naar de mensen en ze niet wegzetten als 
‘"Wat weten zij er nu van", hetgeen mij overkwam toen Jeltje van Nieuwenhoven in Haarlem 
kwam uitleggen waarom de WAO compleet afgebroken moest worden en niet wilde luiste-
ren naar mijn verhaal over de weeffouten die zaten in de WAO. 

Goede politiek begint met luisteren naar de mensen 
Ondanks dit alles blijf ik sociaal democraat in hart en nieren en hoop ik dat er een moment 
gaat komen dat men weer gaat luisteren naar de mensen. Besef dat al die mensen die stem-
men op partijen als de PVV en FVD veelal mensen zijn die in het verdomhoekje terecht zijn 
gekomen en niet van nature extreem rechtse ideeën hebben maar veelal zo reageren omdat 
ze niet gehoord worden door al die academici die de negen bankjes van de Tweede Kamer 
bezetten. Het is niet genoeg om je te beroepen op je afkomst ("Mijn vader was melkboer.") 
je moet gewoon gaan luisteren naar wat mensen in de achterstandswijken bezighoudt. Een 
beetje meer Ella Vogelaar en Elske ter Veld-gevoel zou heel fijn zijn. Als dat gebeurt ben ik 
ervan overtuigd dat de PvdA er weer bovenop komt, wellicht ook weer wat meer gewone 
mensen in de Kamer. Ook dat zou daar mogelijk bij helpen.” 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/50-jaar-lid-els-en-emiel-van-den-berg-uit-heemstede/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/henk-dekker-uit-zandvoort-een-halve-eeuw-lid-van-de-pvda/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/henk-dekker-uit-zandvoort-een-halve-eeuw-lid-van-de-pvda/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/25-jaar-lid-marie-jose-de-greef-nelissen/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/50-jaar-lid-aty-de-groot-en-jan-warbout-uit-bloemendaal/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/25-jaar-lid-wim-leereveld-uit-haarlem/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/marja-den-oudsten-uit-haarlem-al-vijftig-jaar-betrokken-bij-de-pvda/
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Even bijpraten 

Recente informatie uit onze vier gemeenten 
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Nieuws over een voor Bloemendaalse begrip-
pen omvangrijk bestemmingsplan: het plan 
Park Vogelenzang in Bennebroek, genoemd 
naar het grote psychiatrisch ziekenhuis wat 
daar ooit was gehuisvest. Daarbij is voorzien in 
de bouw van maximaal 300 woningen, waar-
van 1/3 sociale huur. Het beroep bij de Raad 
van State door de Stichting Behoud Erfgoed 
Zuid-Kennemerland werd afgewezen. Goed 
nieuws voor de woningzoekenden in de regio; 
eindelijk kan de realisering worden opgestart. 
 
In de commissie Grondgebied kwam het voor-
stel tot herstructurering van het kruispunt Bek-
slaan/Leidsevaart, met vervanging en verplaat-
sing van de fietsersbrug én aanpassingen aan 
de spoorwegovergang aan de orde. Dit is al ja-
ren een wens in Bennebroek en Vogelenzang.  
 
Voor fietsers is dit kruispunt dermate onduide-
lijk en onoverzichtelijk dat ter plaatse regelma-
tig gevaarlijke situaties ontstaan. Niet alle aan-
wonenden zijn blij met het plan, zo bleek uit in-
sprekers en vele mails die de leden van de 
commissie ontvingen. Helaas bleek een meer-
derheid van de commissie na debat van oor-
deel dat het plan niet rijp was voor behandeling 
in de raad. Voor de helderheid: de PvdA in 
commissie en raad is van mening dat het plan 
wél rijp is voor beslissing. Wat ons betreft had 
het zelfs een hamerstuk kunnen zijn.  
 
Tot slot buigt de raad zich deze week in beslo-
tenheid over de resultaten van de door de 
Rechtbank Haarlem ingezette mediation tus-
sen de gemeente en de eigenaren van Els-
wouthoek. Met het doel een einde te maken 
aan de al jarenlang slepende onmin tussen 
beide partijen. Uiteraard kan ik hier verder 

geen mededelingen over doen. Ik laat het dus 
maar bij de verzuchting: “we gaan het zien…”. 
 
Henk Schell,  
fractievoorzitter PvdA  
 
 

In Haarlem is al een eerste bijeenkomst ge-

weest met de programmacommissie.  

Het is de bedoeling om ook voor 2022-2026 

het PvdA-verkiezingsprogramma weer op te 

stellen in samenwerking en in dialoog met in-

woners, experts en maatschappelijke organisa-

ties. Op de website is een oproep geplaatst 

met als kop: Welke Haarlemmers moeten we 

zeker spreken voor het PvdA-programma? 

Misschien een idee om in Bloemendaal, 

Heemstede en Zandvoort na te volgen? 

 

In de raad van 27 mei is:  

• de Regionale Energiestructuur (RES 1.0) 

vastgesteld. Ons coalitieprogramma heet 

“Duurzaam Doen” maar RES 1.0 lijkt meer 

op “Duurzaam Afwachten (op externe initia-

tiefnemers).  

We zetten ons is voor meer realisatie van 

wind en zon bij RES 2.0 over 2 jaar. 

 

• het Beeldkwaliteitsplan voor Schalkwijk-Mid-

den vastgesteld, dat een prachtige groene 

gemengde woon-werk omgeving wordt. 

Complimenten voor onze wethouder Floor 

Roduner. Onze fractie heeft een extra lang-

zaam-verkeersverbinding toegezegd gekre-

gen, tussen Boerhaavewijk en de nieuwe 

wijk Schalkwijk-Midden.  

 

• met steun van de PvdA een motie aangeno-

men die het College verzoekt om de “pas op 

de plaats” in het regionale aanbestedings-

proces te gebruiken voor (o.a.) het opstel-

len van een duidelijke verwervingsstrategie 

jeugdzorg die o.m. een onafhankelijke posi-

tie waarborgt voor de vrijgevestigden.  

 

 

Ienke Verhoeff,  

fractievoorzitter PvdA 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/welke-haarlemmers-moeten-we-zeker-spreken-voor-het-pvda-programma/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/schalkwijk-midden-van-kantorenscheg-naar-supergroene-woonwijk/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/schalkwijk-midden-van-kantorenscheg-naar-supergroene-woonwijk/
file:///C:/Users/Eigenaar/Downloads/-%2017.01%20Motie%20GLH%20AP%20SP%20OPH%20BETER%20TEN%20HALVE%20GEKEERDâ�¦..pdf
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Uit de gemeenteraad  

De agenda voor de raad was dit keer niet zo 

spannend. Wat wel leuk is om te vermelden is 

het volgende. 

• Heemstede sluit zich -in reactie op een 

breed gesteunde motie van PvdA raadslid 

Romée Pameijer- aan bij de Haarlemse re-

geling Oud worden, prettig wonen. 

Daarmee krijgen ouderen die alleen of met 

z’n tweetjes in een grote huurwoning wonen 

de mogelijkheid om -met behoud van de 

huidige huurprijs- te verhuizen naar een ge-

lijkvloers, levensloopbestendig appartement 

in Haarlem of Heemstede. Zie de informatie 

hierover op de websites van de woningcor-

poraties Elan Wonen en Pré Wonen. 

 

Verder biedt een verhuiscoach van Wij 

Heemstede ondersteuning bij alle prakti-

sche problemen en vragen die met het voor-

bereiden en de feitelijke uitvoering van de 

verhuizing te maken hebben. Zo komen de 

huurwoningen van ouderen die doorstromen 

op termijn vrij voor een gezin. 

 

• De ondernemers en winkeliers van de Bin-

nenweg en Raadhuisstraat gaan nauwer sa-

menwerken in een Bedrijfsinvesteringszone. 

 

• De gemeente Heemstede sluit zich aan bij 

de coalitie Eén tegen eenzaamheid, net als 

Bloemendaal en Haarlem al eerder deden. 

 

Droevig nieuws 

Op 22 mei jl. is Jan Apon (86) overleden. Hij 

werd in 1975 lid van de PvdA en was zeer lang 

actief in het bestuur van de PvdA Heemstede.  

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Bestuurscrisis Zandvoort afgewend.  

Twee-derde van de VVD fractie heeft zich af-

gesplitst en is plotseling uit de coalitie gestapt. 

Voor de tweede keer in coronatijd dreigde een 

bestuurscrisis. Dankzij de steun van Groen-

Links blijft een meerderheid van de raad achter 

het coalitieakkoord staan. Dus we gaan verder 

met de uitvoering met hetzelfde college! 

 

Uit de fractie o.a. 

• Sociale zorgwoningen voor ouderen 

Het stedenbouwkundig plan 108 woningen 

Auto Strijder is vastgesteld. Op initiatief van 

de PvdA is het plan aangepast: 30% sociale 

huurwoningen, voorrang voor inwoners die 

een sociale huurwoning achterlaten en bij 

koop voorrang voor starters.   

• Aanbesteding Sociaal Wijkteam  

Onze fractie leverde stevige kritiek. Het was 

niet concreet en sloot niet aan op de huidige 

goed functionerende basis. De PvdA heeft 

voorstellen gedaan om dit te wijzigen en die 

zijn omarmd. 

• Jeugdzorgorganisaties krijgen budget-

plafonds. Na  een stevige discussie heeft 

de fractie ingestemd o.a. vanwege ervarin-

gen in Haarlem. Met de toezegging dat alle 

kinderen die zorg nodig hebben dit op tijd 

krijgen. We zullen daar op toezien. 

• Motie Vrije Horizon  

VVD, PVV, OPZ en GBZ stelden voor om 

het vastgestelde ontwerp Boulevard open te 

breken. PvdA vindt het onverantwoord om 

te vertragen en participatie opzij te schuiven 

o.b.v. een Facebookdiscussie. 

• Motie Borstkankeronderzoek 

Zie verdere toelichting op de website, 
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

https://openarchivaris.nl/blob/fb/3a/1ec7b26a9d2ada6b37e5f5cffd7b.pdf
https://www.elanwonen.nl/verhuisregeling-heemstede
https://www.prewonen.nl/seniorenwoning/
https://www.eentegeneenzaamheid.nl/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/in-memoriam-jan-apon-86-pvda-lid-sinds-1975/
https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/pvda-zandvoort-betreurt-het-opstappen-van-de-vvd-uit-de-coalitie/
https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/bestuurscrisis-afgewend-en-nieuws-uit-de-fractie/
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Andere bestuurscultuur? 

Het nieuwe buzzwoord in Den Haag is: andere bestuurs-

cultuur. Politici buitelen over elkaar heen met voorstellen, 

rijp en groen. Geen achterkamertjesoverleg, gelijke infor-

matiepositie voor coalitie en oppositie, openbaar maken 

van ambtelijke opvattingen, luisteren naar uitvoeringsorga-

nisaties, een minimaal regeerakkoord, evaluatie van de 

uitvoering, etc. En vooral: terug naar de menselijke maat!  

 

De uitvoering van deze voorstellen zal enorme inspannin-

gen (en expertise) vergen en de cultuur zeker veranderen.  

Maar krijgen we daardoor betere besluiten waar de burger beter van wordt?  Deze landelijke 

discussie zal ook in de gemeenten zijn weerslag krijgen, zeker bij na  de komende gemeen-

teraadsverkiezingen. Want ook in de lokale politiek kennen we zaken als coalitiedwang, een 

betere informatie van zowel de leden van de coalitie als de oppositie en soms hebben raad-

sleden niet altijd voldoende tijd en/of middelen om zich te laten informeren.  

In de politiek gaat het om keuzes te maken bij een gebrek aan middelen.  

Politieke opvattingen geven richting en inhoud aan die keuzes. Partijen zoeken elkaar op om 

die keuzes waar te maken. Maar binnen partijen (en dus ook in coalities) zitten mensen die 

niet altijd over alles hetzelfde denken. Het wordt zoeken naar compromissen. Dat doe je niet 

in het openbaar maar in besloten en vertrouwelijk overleg. Niks mis mee zolang het pro-

bleem dat opgelost moet worden, maar niet uit het oog wordt verloren.   

Een minimaal, niet helemaal dichtgetimmerd, coalitieakkoord is lokaal zeker mogelijk al zal 

de PvdA haar wensen voor het sociaal domein en wonen willen vastleggen. 

Meer oog voor de rechtspositie van de burgers is zeker nodig. Denk maar aan de WMO en 

andere gemeentelijke uitvoeringsregelingen. Hier kan veel verbeterd worden, zeker als daar 

de landelijke wetgeving op wordt aangepast. Want vaak willen uitvoerders op lokaal niveau 

wel, maar worden ze dwarsgezeten door wetten die niet deugen.  

 

De menselijke maat moet terug in de uitvoering. Het Centrum voor Lokaal Bestuur heeft op 

10 mei jl. de motie van Ploumen en Klaver over de verbetering van de rechtspositie en van 

de bestuurscultuur vertaald naar de lokale situatie (klik hier). Een mooie taak voor onze frac-

ties in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort om dit regiobreed in de gemeente-

raden te agenderen, liefst samen met andere fracties die ook de noodzaak ervan zien. 

 
André Broekmans, waarnemend voorzitter 
 

Gemeenteraadsverkiezing 2022 
Op 16 maart 2022 zijn de gemeenteraads-
verkiezingen. De PvdA Zuid-Kennemerland 
zoekt ambitieuze en overtuig(en)de kandida-
ten voor de gemeenteraden van Bloemen-
daal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort.  
 
Met hart voor de lokale politiek en de sociaal-
democratische basiswaarden, met nieuwe 
ideeën en volhardingsvermogen. 

 

https://www.lokaalbestuur.nl/node/972
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Begin juni start de wervingsprocedure voor kandidaat raadsleden. De deadline voor aanmel-

ding is 13 september 2021. Maar tot die tijd kun je al wel wat doen om te verkennen of het 

raadslidmaatschap iets voor jou zou kunnen zijn. 

 

Crashcourse: wil jij PvdA-raadslid worden? 

Denk jij na over het raadslidmaatschap namens de PvdA? Doe dan mee met onze stoomcur-

sus lokale politiek, zodat je geïnformeerd de keuze kan maken om je te kandideren!  

In een kleine twee uur nemen we je mee in drie belangrijke vragen over het raadslidmaat-

schap namens de PvdA: 

1. Wanneer kom je als inwoner in aanraking met de gemeente(raad)? 
2. Wat doet een PvdA raadslid? 
3. Hoe werkt de kandidaatstellingsprocedure? 

 
Tijdens de avond delen verschillende PvdA raadsleden hun verhalen, hun successen en 

frustraties, en hun drijfveren om lokaal politiek actief te zijn. Samen met het Centrum voor 

Lokaal Bestuur krijg jij zo in vogelvlucht een indruk wat de lokale PvdA politiek inhoudt. 

De stoomcursussen vinden plaats op 15 & 17 juni (19:30-21:15), en inschrijven kan voor ie-

dere stoomcursus tot één dag van tevoren via deze pagina. Kun je op geen van deze data? 

Dan vind je daar een overzicht van de meest gestelde vragen! 

 

Maar wat maakt het leuk? Dion Heinis vertelt: 
Even voorstellen  

Mijn naam is Dion. Ik ben 33 jaar en woon met mijn vriendin en 

dochter in de Zuiderpolder, de laatste grote stadsuitbreiding van 

Haarlem. Ik werk in de Zaanstreek bij woningcorporatie Parteon. 

Waarom ben je schaduwraadslid geworden? 

Na mijn studie ging ik bij de gemeente Haarlem aan de slag als 

trainee. Daar werkte ik twee jaar op allerlei plekken in de organi-

satie. Dat was echt een toptijd. Ik zat toen ook regelmatig op de 

publiekstribune van de gemeenteraad als er stukken op de 

agenda stonden waaraan ik had meegewerkt.  

 

Soms keek ik met bewondering en soms vond ik het tenenkrom-

mend. Dat kan beter, dacht ik vaak.  

Na twee jaar verruilde ik de gemeente voor een van de grote drie woningcorporaties in Zuid-

Kennemerland: Pré Wonen. Dat was ook het moment dat ik me actiever kon inzetten voor de 

lokale PvdA. Voor het verkiezingsprogramma dacht ik mee over het thema wonen. Dat vond 

ik enorm leuk om te doen. Naast meedenken wilde ik ook meehelpen met de realisatie van 

het programma en daarom solliciteerde ik als raadslid. Maar wel als reserve-raadslid want de 

gemeenteraadsverkiezingen waren ongeveer gelijk met de geboorte van mijn dochter en als 

medewerker van Pré Wonen wilde ik elke schijn van belangenverstrengeling voorkomen.  

Hoe ben je schaduwraadslid geworden? 

Ik kwam toen op plek tien op de lijst. Niet direct genoeg voor een plek, maar in de afgelopen 

periode ben ik door ziekteverlof in de fractie twee periodes ingevallen als schaduwraadslid in 

de commissies Samenleving en Ontwikkeling. Nu ben ik daar klaar mee en heb ik mijn han-

den vrij om te werken aan het nieuwe verkiezingsprogramma. 

  

https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
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Wat vond je belangrijk in je werk als schaduwraadslid?  

Om elke keer te kiezen voor een sociale, slimme en positieve koers voor Haarlem. En om 

dingen politiek te maken als het nodig is. Volgden we bijvoorbeeld de vorige woonvisie van 

de gemeente (waaraan ik als ambtenaar meeschreef) dan zouden we veel minder betaal-

bare woningen bouwen.  

De gemeenteraad (en vooral de PvdA) heeft echt geholpen om er meer van te maken.  

Daarnaast vind ik het belangrijk dat (schaduw)raadsleden zelf in dossiers duiken en initiatie-

ven nemen. Met de werkgroep wonen hebben we bijvoorbeeld een initiatiefvoorstel gemaakt 

om de stad vergrijzingsproof te maken. Dat stond nog niet goed op de agenda in Haarlem, 

maar nu wel. Schaduwraadslid worden was voor mij geen doel op zich, maar een middel om 

een aantal voor mij erg belangrijke dingen voor elkaar te krijgen. Voor een paar onderwerpen 

is dat best goed gelukt en daarom kijk ik er positief op terug. 

Zelf interesse in de functie van raadslid? 
De PvdA biedt verschillende mogelijkheden om je politiek verder te ontwikkelen.  

• Daarnaast kun je je ook per mail aanmelden voor een oriënterend gesprek met onze 
scoutingscommissie en/of een aantal weken meelopen met PvdA-raadsleden. 

• Verder bieden we geïnteresseerden de mogelijkheid om een kijkje in de keuken van de 
gemeentepolitiek te nemen via een stage. 
Belangstellenden voor een stage kunnen zich melden bij Bart den Uyl, fractie-assistent 
van de PvdA Haarlem (bart_den_uyl@hotmail.com, tel: 0624196277).  
In Heemstede bij Romée Pameijer (r.pameijer@gmail.com, tel: 06-45451426), in Bloe-
mendaal bij Henk Schell (hal.schell@quicknet.nl, tel: 06-2461953) en in Zandvoort bij 
Maaike Koper (kopermaaike@gmail.com, tel: 06-23636975). 

 

Voorbereidend werk voor de verkiezingsprogramma’s 2022-2026 
Het merendeel van de themagroepen heeft medio mei een eindrapport opgeleverd. We 

wachten nog op het tussenproduct van economie en werk en de voorzet op het thema 

nieuwe democratie. Daarbij gaat het over thema’s die in de hele regio spelen, zoals: 

1. Duurzaamheid 

2. Economie en werk 

3. Onderwijs, jeugd en sport 

4. Regionale mobiliteit 

5. Wonen en leefbaarheid 

6. Zorg en welzijn 

We danken alle deelnemers aan de themagroepen voor hun inbreng. Hun voorwerk wordt 

overgedragen aan de trekkers van de lokale commissies die de verkiezingsprogramma’s 

voor de PvdA in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort voorbereiden.  

 

We hopen dat leden met kennis of expertise op deze terreinen nog aanvullende input kunnen 

leveren of suggesties kunnen doen voor overleg of samenwerking met bepaalde (maat-

schappelijke) organisaties, dan wel informatie over interessante voorbeelden uit andere ge-

meenten kunnen delen. Vanaf medio juni gaan de lokale voorbereidingsgroepen aan het 

werk met het schrijven van de concept verkiezingsprogramma’s voor de vier gemeenten. 

Als je daaraan mee wilt doen, laat het dan weten aan cobykroon@outlook.com.  

 

Hieronder al vast een voorproefje van het droombeeld en de bevindingen van de themagroe-

pen. Het verzoek om dat in vijf regels samen te vatten bleek een te lastige uitdaging. Verdere 

mondelinge toelichting volgt tijdens de ALV van 2 juni as.  

 

mailto:daankeiner@gmail.com
mailto:bart_den_uyl@hotmail.com
mailto:r.pameijer@gmail.com
mailto:hal.schell@quicknet.nl
mailto:kopermaaike@gmail.com
mailto:cobykroon@outlook.com
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Duurzaamheid  

Onze droom: De PvdA wil dat we in 2030 wonen in een goed geïsoleerd, duurzaam ver-

warmd en voor iedereen betaalbare woning. Met -ook in stedelijke omgevingen- een prettige 

leefomgeving met voldoende (speel)groen en goede verbindingen met de natuur in de regio. 

Waarbij gedragspatronen van inwoners, bedrijven en maatschappelijke organisaties al zover 

zijn gewijzigd dat uiterlijk in 2050 <of een eerder binnen de gemeente vastgelegde streefda-

tum’> een duurzame toekomst en klimaatneutraal <naam gemeente> reëel haalbaar is. 

Onze plannen: concrete voorstellen op het gebied van duurzaam wonen, duurzaam onder-

nemen, klimaatadaptatief leven en het stimuleren van klimaatbewust leven. 

 

Economie en werk 

Zuid-Kennemerland is een geweldige plek om te wonen, ook in trek bij toeristen. Met de 
Waarderpolder als gebied waar de maakindustrie ruimte vindt om te innoveren, richting circu-
lair. We zijn gesprekken aan het voeren met organisaties en ondernemers om een goed 
beeld te krijgen van economie, werk en inkomen in onze regio. Van FNV tot ondernemers tot 
Voedselbank. De gemeente kan het voortouw nemen om stappen vooruit te zetten: voor een 
fijnere woonomgeving, voor ruimte voor ondernemers en dus werkgelegenheid, voor een be-
tere aansluiting van werk en bewoners, voor meer duurzaamheid. We werken toe naar een 
mooie lijst ideeën om mee aan de slag te gaan in de verkiezingsprogramma’s!  
 
Mobiliteit 
Onze droom: In 2030 is Zuid-Kennemerland een schone omgeving waarin het voor iedereen 

mogelijk is zich te verplaatsen op een duurzame en gemakkelijke manier. Alle inwoners van 

de regio Zuid-Kennemerland kunnen de stads- en dorpskernen, de kust, de duingebieden en 

de polderparken bereiken en bezoeken. Vanuit de regio is de rest van Nederland en grote 

delen van Europa met openbaar vervoer op een comfortabele manier bereikbaar.  Openbaar 

vervoer is toegankelijk, bereikbaar, direct en aangepast aan de omgeving. De omgeving is 

vrij van fijnstof en verkeerslawaai. Voetgangers en fietsers krijgen prioriteit. 

 

Nieuwe democratie 

’‘Democratie is de regering van de mensen, door de mensen en voor de mensen’’, aldus een 

groot staatsman. In de special Een Sterkere Lokale Democratie introduceren wij ideeën om 

de democratie en het bestuur dichter bij de mensen te plaatsen. Zo dienen wijkraden uitge-

kozen te worden door middel van loting. Verder dient de democratie gedigitaliseerd te wor-

den om een jonger publiek aan te spreken. Ook is het van belang dat er naar een nieuw 

mensbeeld gezocht wordt; een menswaardig mensbeeld dat de mens niet simpelweg ziet als 

een egoïstisch wezen (homo economicus). 

 

Onderwijs, jeugd en sport 

De jeugd heeft de toekomst van onze gemeenten en verdient daarom een bijzondere plaats 

in onze verkiezingsprogramma's. Iedereen die opgroeit in een van onze gemeenten, verdient 

het om zich te kunnen ontwikkelen, om zijn eigen identiteit te ontdekken in een veilige, inclu-

sieve omgeving en om eigen keuzes te maken. De kansen om dit te doen zijn echter nog te 

ongelijk verdeeld. We staan daarom voor een ambitieuze onderwijsagenda waarop kansen-

gelijkheid, leerlingbegeleiding, burgerschap en veiligheid prioriteit hebben.  

 

Schoolgebouwen hebben wat ons betreft een verbindende , brede functie in de wijk. Ook 

jeugdhulp- en dienstverleners vinden elkaar op scholen en in wijken, waardoor jeugdinstan-

ties in overleg tot een geïntegreerde aanpak komen om kinderen en jongeren de support te 

geven die nodig en gewenst is. Om het aantrekkelijk te maken om te sporten, is het belang-

rijk dat het sportaanbod groot blijft en nog toegankelijker wordt. 
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Wonen en leefbaarheid 

We vergroten onze grip op de bestaande voorraad, door met lef te interveniëren tegen ex-

treme prijsstijgingen en slechte verhuur. Het regionale bouwprogramma verhogen we naar 

14.000 woningen tot 2030, waarvan 50% sociale huur en 40% middelduur. De lokale werk-

groepen zijn aan zet om locaties bij de opgave te zoeken. Dit kan via verdichting, transforma-

tie of op plekken met groen met een lagere waarde. 

 

Zorg en welzijn 

De werkgroep “Sociaal beleid” heeft een aantal belangrijke thema’s besproken, zoals: 

• de noodzaak om ook op lokaal niveau te werken aan verkleining van de sociaaleconomi-

sche gezondheidsverschillen.  

• Het terugdringen van de wachtlijsten in de jeugdzorg,  

• de noodzaak van het tot stand brengen van meer en betere voorzieningen voor ouderen,  

• een ruimhartig vluchtelingenbeleid, en  

• het voorkomen van armoede in onze gemeenten o.a .door betere schuldhulpverlening.  

De werkgroep bleek opvallende eensgezindheid over de aanpak die wij uit sociaal democra-

tische uitgangspunten voorstaan. De volgende stap is overleg met maatschappelijk organisa-

ties over de concept voorstellen. 

 

 

Even voorstellen 
Bij de ALV van 2 juni as. wordt de leden van de PvdA Zuid-Kennemerland o.a. voorgesteld 

om in te stemmen met de benoeming van André Broekmans als voorzitter en de benoeming 

van twee nieuwe bestuursleden: Gerben Bierman en Roy van Loon. Hieronder stellen zij zich 

vast kort aan jullie voor: 

 

Ik ben Gerben Biermann, 41 jaar. Sinds 2020 woon ik in 

Haarlem. Al lang lid van de PvdA, en sinds een aantal jaar 

ook actief, hiervoor als secretaris in Amsterdam.  

 

Van oorsprong bestuurskundige en jurist. 

In het dagelijks leven sectormanager voor het natuur- en 

landschapsbeleid bij de provincie Noord-Holland.  

Liefhebber van kunst, geschiedenis, de combinatie van die 

twee, lekker eten en drinken en politiek.  

 

Waarom de PvdA? Omdat de PvdA écht een verbinding probeert te leggen tussen verschil-

lende groepen in de samenleving. Niet altijd makkelijk, maar wel harder nodig dan ooit, want 

we zijn zoveel méér dan alleen de bubbel van mensen die op onszelf lijken! Ik heb bij mijn 

vertrek uit Amsterdam aan mijn toenmalige mede-bestuursleden, de raadsleden en de wet-

houders moeten beloven actief te worden in de PvdA Zuid-Kennemerland. Dus dit is het mo-

ment! Ik kijk ernaar uit met jullie kennis te maken – voor mij bovendien een mooie manier om 

meer te weten te komen over mijn nieuwe woonomgeving.   
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Mijn naam is Roy van Loon ik ben 26 jaar oud en ik woon 

in de Slachthuiswijk in Haarlem. Na mijn opleiding Bestuurs-

kunde en Overheidsmanagement wilde ik graag maat-

schappelijk actief worden.  

Daarom werd ik een half jaar geleden lid van de partij die 

streeft naar solidariteit, gelijkheid en bestaanszekerheid, 

waarden die voor mij heel belangrijk zijn. Ik ben empathisch 

en wil me graag inzetten voor mensen, zeker omdat ik denk 

dat zij te weinig gehoord worden. Beleid wordt nu vaak ge-

maakt gebaseerd op een negatief mensbeeld, op wan-

trouwen en controleren vanuit een doorgeschoten individua-

lisme. Ik sta voor het tegenovergestelde: mensen zijn goed 

en willen goed doen, geef ze vertrouwen en verantwoorde-

lijkheid, maak ze eigenaar en betrek ze bij het collectief.  

 

Daarbij is het belangrijk om zo veel mogelijk in gesprek te zijn, te luisteren, te discussiëren 

en inzicht te krijgen in de dagelijkse praktijk van mensen. Weet dat ik hiervoor opensta en 

schroom niet om een appje of mail te sturen. Daarnaast mag je me altijd bellen.  

In mijn termijn als secretaris zou ik me, naast de eerdergenoemde waarden, graag inzetten 
voor diversiteit en inclusie. Daarmee wil ik ruimte voor anderen creëren, de stem van men-
sen faciliteren die anders niet zo snel gehoord worden. Ook hoop ik bij te dragen aan de 
structuur en een fijne omgeving.  
 

Agenda en oproepen 
 
Misschien heb je het gemist en wil je toch nog even terugkijken: 

• Het debat over duurzame doelen in Haarlem en Nederland op 12 mei, met o.a. een bij-

drage van Maresa Oosterman, directeur van Stichting SDG Nederland, Joris Voorhoeve 

en Jos Wienen (burgemeester Haarlem) en informatie over het duurzaam regeerakkoord.  

• Het webinar van de Klimaatcoalitie Haarlem “Klimaatalarm en Burgerraad” op 19 mei in 

debat-en cultuurcentrum De Pletterij: klik hier terug.  

Verder leuk om te weten (en terug te zien) voor de Haarlemmers onder ons: De Pletterij gaat 

een jaar lang in gesprek met leden van de Haarlemse gemeenteraad.  

De interviewserie is elke vrijdag van 16.00-16.30 uur. De gesprekken zijn begonnen op 2 

april. Interviewer Jan Hoekema praat met individuele raadsleden over de corona-epide-

mie, de Haarlemse politieke actualiteit en de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2022. 

Op vrijdag 28 mei jl. was PvdA raadslid Ibrahim Yerden aan de beurt, direct al aandacht in 

de krant en binnenkort ook terug te zien op het YouTubekanaal van De Pletterij.  

 

NIEUWE ACTIVITEITEN 

2 juni 20:00 uur  Algemene Ledenvergadering (digitaal)   

Wat gaan we doen?  
Op de agenda staat o.a. een document over het kandidaatstellingsproces, de benoeming 

van Gerben Biermann en Roy van Loon als bestuursleden en de opbrengst aan bouwstenen 

voor de lokale verkiezingsprogramma’s van de themagroepen • duurzaamheid, • nieuwe 

https://www.youtube.com/watch?v=7PMgQUb9LRo
https://duurzaamregeerakkoord.nl/
https://www.youtube.com/watch?v=mB6KNHEi9k8
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/DMF20210529_94124070
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/DMF20210529_94124070
http://www.pletterij.nl/
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democratie, • onderwijs, jeugd en sport, • regionale mobiliteit, • werk en economie, • wonen 

en leefbaarheid en • zorg en welzijn 

Wanneer is het? 
Woensdag 2 juni vanaf 20:00 uur (digitaal via Samen on Line). 
De agenda en vergaderstukken zijn op 21 mei per mail naar alle leden verstuurd. 

 
Wie is de contactpersoon? 
Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

8 juni 20:00 uur  HAARfijndebat#6 (digitaal)   

Wat gaan we doen?  
In de HAARFIJN debatreeks vindt op 8 juni 2021 20.00 uur online een bijeenkomst plaats 
over het belang van opleidingen voor arbeidsparticipatie van vrouwen. Wij willen een vergelij-
king maken tussen de initiatieven die in de 70er en 80er jaren plaatsvonden zoals de open 
school, de VOS cursussen, de moedermavo en de Vrouwenvakschool en de impact die die 
initiatieven hebben gehad op de emancipatie van vrouwen en de huidige situatie.  
 
In 2021 participeert van de laag opgeleide vrouwen 40% op de arbeidsmarkt tegenover 80% 
participatie van hoog opgeleide vrouwen. Dat lage percentage wordt wellicht voor een deel 
verklaard door het aandeel vrouwen dat de Nederlandse taal niet (voldoende) beheerst.  
De deelnemers aan die initiatieven veertig jaar geleden hebben zelfvertrouwen ontwikkeld, 
zich geëmancipeerd en zijn vervolgens verder onderwijs gaan volgen en de arbeidsmarkt op-
gegaan. De situatie is nu verschillend, maar toch? 
 
Wie is de contactpersoon? 
Deelnemen? Je kunt je opgeven via barbara@barbaravanbalen.nl. Dan krijg je een link toe-
gestuurd voor de online meeting 
 

9 juni 19:30 uur Provinciale bijeenkomst jongeren en duurzaamheid 
Op 9  juni gaan jongeren op initiatief van de PvdA Noord-Holland 

in gesprek over de duurzaamheid.  

 

Aan de hand van de Regionale Energiestrategie wordt bespro-

ken wat jongeren belangrijk vinden op dit gebied en hoe zij beter 

bij de formele politiek betrokken kunnen worden.  

De bijeenkomst wordt georganiseerd in samenwerking met de 

politieke jongerenorganisaties van PvdA, VVD, D66, GroenLinks, 

CDA en Partij voor de Dieren.  

Het onderwerp wordt ingeleid door de voor dit onderwerp verant-

woordelijke gedeputeerde, Edward Stigter en vertegenwoordi-

gers van energiebedrijf Vattenfall. Daarna zullen de deelnemers 

onder leiding van vertegenwoordigers van de organisatie Jong RES met elkaar in gesprek 

gaan. Volksvertegenwoordigers die bezig zijn met het onderwerp worden van harte uitgeno-

digd om te luisteren naar de inbreng van de jongeren.  

Wanneer is het? 
De bijeenkomst zal op woensdag 9 juni vanaf 19:30 uur plaatsvinden. Geïnteresseerde jon-

geren kunnen deze avond alvast vrij houden, waarna precieze informatie nog volgt. Voor nu 

gaan we uit van een digitale bijeenkomst.  

Wie is de contactpersoon? 
Voor aanmelding of vragen kun je contact opnemen met tim.wagelaar@noord-holland.nl.  

https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
http://www.jongres.nl/
mailto:tim.wagelaar@noord-holland.nl
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27 juni 15:00 uur De boekenclub komt weer bij elkaar! 
Wat gaan we doen?  

Nu de luiken weer open gaan en steeds meer mensen gevacci-

neerd en wel op pad kunnen, is er ook weer gelegenheid om bij-

een te komen met de leesclub van de PvdA.  

 

Het boek hadden we al enige tijd geleden gekozen en is in deze 

tijd van de kabinetsvorming weer op en top actueel: 'Dat hadden 

we nooit moeten doen' van Duco Hellema en Margriet van Lith. 

Wanneer is het? 
De leesclub komt op zondag 27 juni 15 uur bij elkaar in het PvdA clubhuis aan de Truus 
Oversteegenstraat 169 te Haarlem waar het mogelijk is om voldoende afstand te bewaren.  
 
Wie is de contactpersoon? 

Voor aanmelding of vragen kun je contact opnemen met Diana van Loenen, coördinator van 

de boekenclub. Ze is per mail bereikbaar via dianavl@gmail.com. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
17 november  20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

15 december 20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

 
Herhaalde oproep   Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 

Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl  
 
Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in 
het clubhuis. Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s 
hebben, na jarenlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich genood-
zaakt gevoeld om met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onderlinge sa-
menwerking is al die jaren uitstekend geweest.  
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Rem-
melt van Veelen. 
 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/boekenclub-2/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/boekenclub-2/
mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
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of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en 
de laatste info over de activiteiten! Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun 
tonen door een bedrag over te maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. 
PvdA o.v.v. activiteiten- en campagnebudget Zuid-Kennemerland. 

mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

